



#### ENTRY FORM FIM SIDECAR WORLD CHAMPIONSHIP & IDM SIDECAR 2023

NENNFORMULAR FIM SIDECAR WORLD CHAMPIONSHIP & IDM SIDECAR 2023

This form must be filled out completely and returned to idm@actionteam.de. The registration deadline is 14 days before the respective event.

Dieses Formular muss vollständig ausgefüllt an idm@actionteam.de zurückgeschickt werden. Der Nennungsschluss ist 14 Tage vor der jeweiligen Veranstaltung.

#### **CALENDAR 2023**

KALENDER 2023

By marking the respective races, the participant registers for the rounds of the FIM Sidecar World Championship and therefore receives points in the Championship classification.

Mit Kennzeichnung der jeweiligen Rennen schreibt sich der Teilnehmer für die Läufe der FIM Sidecar World Championship ein und erhält somit Punkte in der Jahresendwertung.

FIM Sidecar World Championship Round	IDM Sidecar Round	<b>Date</b> Datum	Race Track Rennstrecke	I participate Ich nehme teil
✓	✓	12.05. – 14.05.2023	Sachsenring (DEU)	
✓		15.06. – 17.06.2023	Spa-Francorchamps (BEL)	
✓	✓	23.06. – 25.06.2023	Most (CZE)	
	✓	21.07. – 23.07.2023	Schleiz (DEU)	
✓	✓	04.08. – 06.08.2023	Red Bull Ring (ATU)	
✓	✓	18.08. – 20.08.2023	TT Circuit Assen (NLD)	
✓	✓	07.10. – 08.10.2023	Oschersleben (DEU)	
$\overline{\checkmark}$		27.10. – 29.10.2023	Estoril (PRT)	

In addition to the FIM Sidecar World Championship, I would also like to be classified in IDM Sidecar, receiving points for the German Championship.

The Promoter takes the final decision about appropriate participants of the German Championship, based on lap times, riding skills and past successes.

Where the FIM Sidecar World Championship Rounds are held together with the IDM Sidecar Rounds ("Mixed Event"), I (the Participant) acknowledge and agree to the application of all the FIM Regulations as described in the Waiver of liability and in the General Conditions for Registration and I accept the exclusive jurisdiction of the FIM Officials during those Mixed Events. I also confirm that I am a holder of the relevant FIM licence in order to be eligible to participate in the FIM Sidecar World Championships and/or in the Mixed Event.

Ich möchte zusätzlich zur FIM Sidecar World Championship auch in der Klasse IDM Sidecar mit Punkten in der Jahresendwertung gewertet werden.

Der Promoter legt fest, wer für einen Start in der Klasse IDM Sidecar punktberechtigt ist. Als Basis für die Entscheidung werden die Rundenzeiten, die Erfolge der letzten Jahre sowie die fahrerischen Fähigkeiten zu Grunde gelegt.

Für den Fall, dass die FIM Sidecar World Championship Läufe zusammen mit den IDM Sidecar Läufen ausgetragen werden ("Gemischte Veranstaltung"), erkenne ich (der Teilnehmer) die Anwendung aller FIM-Bestimmungen an, wie sie im Haftungsverzicht und in den Allgemeinen Bedingungen für die Anmeldung beschrieben sind, und akzeptiere die ausschließliche Zuständigkeit der FIM-Offiziellen während dieser gemischten Veranstaltungen. Ich bestätige außerdem, dass ich Inhaber der entsprechenden FIM-Lizenz bin, um zur Teilnahme an den FIM Sidecar World Championship und/oder an der gemischten Veranstaltung berechtigt zu sein.





# **RIDER FAHRER** First name: Vorname: Last name: Nachname: Street & house number: Straße & Hausnummer: ZIP-Code & City: PLZ und Stadt: Country: Land: Nationality: Nationalität: Phone number: Telefonnummer: E-Mail: E-Mail: Date of birth: Geburtsdatum: Website: Webseite: Link Social Media Profile (Instagram; FB): Link Social Media Profil (Instagram; FB):

FIM Licence number (for FIM Sidecar World Championship):

FIM Lizenznummer (für die FIM Sidecar World Championship):

National Motorcycling Federation (FMN):

Nationale Föderation:

Licence number:

Lizenznummer:

(Only to be filled in by participants who exclusively start at the IDM Sidecar round / Schleiz.)

(Nur von Teilnehmer auszufüllen, welche ausschließlichen an dem IDM Sidecar Lauf / Schleiz starten.)





#### **PASSENGER**

**BEIFAHRER** First name: Vorname: Last name: Nachname: Street & house number: Straße & Hausnummer: ZIP-Code & City: PLZ und Stadt: Country: Land: Nationality: Nationalität: Phone number: Telefonnummer: E-Mail: E-Mail: Date of birth: Geburtsdatum: Website: Webseite: Link Social Media Profile (Instagram; FB): Link Social Media Profil (Instagram; FB): FIM Licence number (for FIM Sidecar World Championship): FIM Lizenznummer (für die FIM Sidecar World Championship):

## National Motorcycling Federation (FMN):

Nationale Föderation:

#### Licence number:

Lizenznummer:

(Only to be filled in by participants who exclusively start at the IDM Sidecar round / Schleiz.)

(Nur von Teilnehmer auszufüllen, welche ausschließlichen an dem IDM Sidecar Lauf / Schleiz starten.)





### **OTHER INFORMATION**

SONSTIGE INFORMATIONEN

Team name: Teamname:
If there is an official FIM Sporting Team Licence Falls eine offizielle FIM Sporting Team Lizenz vorliegt
Name: Name:
Licence number: Lizenznummer:
Start number preference: Wunschstartnummer:
If own transponder available, transponder number: Falls ein eigener Transponder vorhanden ist, Transpondernummer:
E-mail contact person on site:  E-Mail Kontaktperson vor Ort:
In the event of an accident, the following person should be contacted  Im Falle eines Unfalls, soll folgende Person benachrichtigt werden
First name / Last name:  Vorname / Nachname:
Phone number: Telefonnummer:





### **VEHICLE DATA**

**FAHRZEUGDATEN** 

١,	$^{\prime}$	h	$\Delta$	$\sim$	νn	$\Delta$ r
v	~			w	/V I I	<b>C</b> 1

Vehicle owner Fahrzeugeigentümer

Rider / Fahrer

Another person / eine andere Person
IMPORTANT / WICHTIG!
If the rider is not the owner of the vehicle, the owner of the vehicle must fill out and sign a vehicle owner waiver in addition to the waiver of liability when registering.  Falls der Fahrer nicht der Fahrzeugeigentümer ist, muss zusätzlich zum Haftungsverzicht eine Verzichtserklärung des Fahrzeugeigentümers ausgefüllt und unterschrieben bei der Anmeldung abgegebei werden.
Make: Fabrikat:
Motor manufacturer:  Motor-Marke:
Motor number:  Motor-Nummer:
Displacement-ccm: Hubraum ccm:
Number of cylinders & gears:  Anzahl Zylinder & Gänge:
Year of manufacture: Baujahr / Erstzulassung:
Frame number: Rahmen-Nummer:
Year of motor manufacture: Baujahr Motor:
Drill/Stroke mm: Bohrung/Hub mm:
Weight (without fuel): Gewicht (ohne Kraftstoff):

Carburettor bore or throttle bore: Vergaser-Durchlass oder Drosselklappendurchmesser:





#### **INVOICE ADDRESS**

RECHNUNGSANSCHRIFT

The entry fee per event is EUR 800 plus the valid statutory VAT. The invoice will be sent two weeks before the respective event.

Das Nenngeld beträgt pro Veranstaltung 800,- EUR zzgl. gesetzl. gültiger MwSt. Die Zusendung der Rechnung erfolgt zwei Wochen vor der jeweiligen Veranstaltung.

Company: Firma:	
First name:	
Vorname:	
Last name: Nachname:	
Street & house number: Straße & Hausnummer:	
ZIP-Code & City: PLZ und Stadt:	
Country: Land:	
VAT number: UID-Nummer:	
E-Mail: E-Mail:	

By submitting the entry form, I confirm that I have read and accepted the General Conditions of Entry. Furthermore, I affirm that I have read the waiver of liability and agree with the liability rule. I make the representations contained therein to the Organiser and confirm that I am making the entry personally. My personal data will be stored and processed in accordance with our data protection regulations.

All documents are also available online under the following link: https://idm.de/fim-sidecar-world-championship/registration-documents/

Mit Abgabe der Nennung bestätige ich, dass ich die Allgemeinen Bedingungen zur Einschreibung gelesen und akzeptiert habe. Des Weiteren versichere ich, den Haftungsverzicht gelesen zu haben und bin mit der Haftungsregel einverstanden. Ich mache dem Veranstalter die darin enthaltenen Zusicherungen und bestätige, dass ich die Buchung persönlich vornehme. Meine persönlichen Daten werden entsprechend unserer Datenschutzbestimmungen gespeichert und verarbeitet.

Alle Dokumente sind ebenfalls nochmal unter folgendem Link online abrufbar: https://idm.de/fim-sidecar-world-championship/registration-documents/